
Ander Sanchez Musika eta Gorputz 
Hezkuntzako irakasleari elkarrizketa:  

 
“Egia esan, etzait musika eskolak 
ematea gustatzen” 
 
 
 
 
 
 
 
 
Marko Urrutia eta Enaira Navaridas 
Ander Sanchez Gorputz Hezkuntza eta Musikako irakaslea 
elkarrizketatu dugu hari buruz zerbait gehiago jakin 
dezagun, hobe ezagutu dezagun.  
 
- Txikia zinenean zer izan nahi zenun handitan? 

Kirolaria, beti gustatu zait-eta futbolean jolastea. 
- Txikitan zein zen zure ikasgai gustokoena? 
          Gorputz hezkuntza. 
- Zuretzat nola izango zen egun bikaina? 

Berandu esnatu, txakurrarekin mendira joan, bazkari 
goxo bat familiarekin mendian, siesta eta gero futbol 
partida bat ikustea joan edota afaltzera lagunekin. 

- Lanaz gain, zein zaletasun dituzu?      
Kirola, futbol munduan nago sartuta, gimnasioa, 
txakurrarekin ibiltzea. 



- Zein da irabazi duzun futbol koparik onena? 
Frantziako kopa. 

- Leizaran BHIra etorri baino lehen beste eskoletan egin 
duzu lan? 
          Bai, askotan: Irunen esaterako. 
- Irakasle izateak lan asko dakar? 
          Ez, momentuz ez. 
- Zure lana gustatzen zaizu? 
          Bai, aurten Leizaranen bai. 
- Zer aldatuko zenuke zure lanetik? 

Zerbait aldatu behar banu, hori ikasle kopurua da: 
azkenean asko zarete. 

- Zenbat urte daramazu gorputz hezkuntza ematen? 
           4 edo 3 urte. 
- Gorputz hezkuntzako irakaslea izango ez bazina zein 
irakasgai emango zenuke? 
          Geografia edo Gizarte. 
- Musika ikasgaia ematea gustatzen zaizu? 

Egia esan behar badut, ez. 
 
 


